

PROTOKOLL RY 06/2023

Datum: 2023-04-25

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Fredrik Andersson (FA), Adjungerad
Lars Jonsson (LJ), SBF
Thomas Borssén (TB), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Frånvarande: David Lindström (DL), Ledamot
Patrik Persson (PP), SRM

Till Officiella meddelanden:

§

-
- § 081 Mötets öppnande
 - § 082 Föregående mötesprotokoll
 - § 083 Fastställande av mötets dagordning
 - § 084 Pågående ärenden
 - § 085 Ekonomi
 - § 086 Landslag
 - § 087 SM
 - § 088 Däck
 - § 089 Teknik
 - § 090 Dispenser
 - § 091 Öppet Rallyforum
 - § 092 SGA
 - § 093 Rallyregler
 - § 094 Övriga frågor
 - § 095 Nästa möte
 - § 096 Mötets avslutande
-

§ 081 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 082 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna

§ 083 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 084 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 085 Ekonomi

- JR har skickat ut senaste resultatrapporten, där sammanfattningen varit att det varit en lugn start på året, med lite utgifter för RU.

§ 086 Landslag

- Landslaget är otroligt viktig verksamhet, inte minst ur RF's synvinkel. Vi borde skicka en representant till ett landslagsläger för att vara mer delaktiga och se vad som händer. LJ undersöker när nästa läger är planerat.

§ 087 SM

SRM:

- SRM var nöjda med resultatet från Elmia och tyckte det var riktigt bra tryck. De har även känt en bra fart, även mellan Lima och Hörby.
- Hörbys tävling blev riktigt trevlig, ett bra arrangemang.
- Inför Laholm på lördag är det 53 anmälda totalt. En bulletin är utskickad, bl a om att man bytt startplats.
- Övriga tävlingar under våren är på gång, men till vissa har det fortfarande varit ett lågt antal anmälda.
- LJ har kallat till månadsmöte för uppföljning och avlämning med SRM.

SM 2024:

- LJ ligger lite i efter i planen, men bokar ett möte med några potentiella kandidaterna i närtid. Det pågår samtidigt ett mer långsiktigt arbete inom SBF, där man tittar var vi är på väg med Rally-SM inom 2-3 år. Det ska även startas upp ett arbete med Rallycrossutskottet för att kunna samarbeta med rallyklassen i Back-SM.

ÖVRIGT:

- NM 2023 har varit segt så här långt, det är inga extra kostnader för arrangörerna, men det är synd Skillingaryd som är först ut att inte information kommit ut i tid.

§ 088 Däck

- DL ej närvarande, men inget nytt har framkommit, möte kommer vara i Finland där DL kommer närvara i början av maj.

§ 089 Teknik

- FA kallar till möte med 1300 Rallycup den 4/5.
- Förslag om alternativa lösningar till restriktorstorlek i Nat4WD behöver diskuteras via mail före nästa RU-möte.
- HA tar med fråga om ursprungs kontroll för proto-cars till TKs nästa möte.
- En arbetsgrupp med teknik och RU måste komma igång med arbetet angående Grp HB. HA återkommer med namn på tekniker.
- Om man ska byta bur i en R5-bil, ska man använda antingen en Appendix J eller svensk certbur.
- Frågan angående HB-motorers ursprung från andra tillverkare än karossen, TK har ej bottenat frågan, utan återkommer.

- Torrsumpsmörjning för grp HB är godkänt enl RY-T 6B 5.1.14 så länge en roll över ventil finns enl TR 5.3.2.

§ 090 Dispenser

- Dispensansökan angående TL-A godkänns, då både kurs och meriter finns, men licens ej uppgraderats i systemen.

§ 091 Öppet Rallyforum

- Inget nytt under denna punkt.

§ 092 SGA

- Nästa SGA-möte är planerat till den 21/6

§ 093 Rallyregler

- Inget nytt angående kravställningen för trackingsystem, beräknas bli klart i höst.
- Arbetet med en guide för "konstruerad tid", beräknas bli klart under andra halvåret.
- Sprintregler är publicerade som OM, ska ses över och flyttas in i regelverket, men klart för närvarande.
- LJ kommer ta fram ett förslag till nya regler angående reklam på tävlingsbilar och återkommer när så är gjort.
- JR kommer börja ta fram säkerhetsregler för rally på asfaltsväg, med utgångspunkt från internationella regelverket. JR skickar svar till den som skickat in mailet.

§ 094 Övriga frågor

- Ingen leverans av profilkädrar ännu, TT har inte hört något nytt.
- TT har fortsatt fyllt på information på hemsidan och uppdaterat SGA-listan.
- Närvolistan med besök från RU diskuterades, JR kommer svara angående aktuell tävling.
- DL kommer närvara på Nordic Motorsport Forum i Köpenhamn den 15 maj.
- DL och FA närvarade på hela förbundsmötet, JR och LJ delar. Ett bra möte med intressanta information om Vision 2030.

§ 095 Nästa möte

- Nästa möte måndag 23/5 kl 20:00

§ 096 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh